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Abstract (en)
The method involves measuring the temperature in a surrounding of a folding roller pair that is provided in a folding machine (10). Temperature gap
correction value characteristics are empirically determined and stored in a memory of a storage computer (26). A gap correction value is read from
the determined and stored temperature gap correction value characteristics, where the gap correction value depends on the measured temperature.
Gap width is corrected corresponding to the gap correction value.

Abstract (de)
Bei dem Verfahren zur Korrektur einer voreingestellten Spaltweite zwischen zwei Falzwalzen (12, 14; 14, 16) wenigstens eines Falzwalzenpaares in
einem Falzwerk (10) wird die Temperatur in der Umgebung des Falzwalzenpaares gemessen. Ein Prozessrechner (26) liest dann aus einer in einem
Speicher eines Prozessrechners (26) abgelegten Temperatur-Spaltkorrekturwert-Kennlinie einen von der gemessenen Temperatur abhängigen
Spaltkorrekturwert. Die Spaltweite wird daraufhin dem Spaltkorrekturwert entsprechend korrigiert.
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